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Perquè no ens fotin el tren celebra
el quart aniversari de la plataforma
Ho faran aquest divendres a l'estació de Torelló amb una lectura de textos on el
tren és el protagonista, un pastís d'aniversari i una exposició de cartells | El grup
es planteja com un dels principals reptes per al 2017 que la Generalitat presenti
una proposta de racionalització dels horaris de la línia R3

La plataforma Perquè no ens fotin el tren celebra aquest divendres el quart aniversari de la creació
del gurp. Ho farà a partir de 2/4 de 8 del vespre a l'estació de Torelló amb una lectura de fragments
d'obres en què el tren té protagonisme, un pastís d'aniversari i una exposició de cartells.

Perquè no ens fotin el tren va fer la primera concentració el desembre de 2012 i es van constituir
com a Grup el gener de 2013. Inicialment el grup es va constituir per evitar el tancament de
l'estació de Torelló, però de seguida van ampliar el seu radi d'acció i es van convertir en una
plataforma reivindicativa per aconseguir millores a tota la línia R3. Des d'aleshores s'han anat
trobant cada últim divendres de mes a l'estació de Torelló i han tornat el debat sobre la línia a
l'agenda política. Entre altres reivindicacions han reclamat la integració tarifària fins a Ripoll, que
l'estació de Torelló continuï atesa per personal i les obres de millora a l'estació de Centelles que en
principi haurien de començar ben aviat.

Des de la plataforma es plantegen com un dels principals reptes per a 2017 que el Departament
de Territori i Sostenibilitat presenti una proposta de racionalització dels horaris, un tema sobre el
qual té competència i que està pendent des de fa dos anys. Per això s'ha buscat el suport dels
ajuntaments i consells comarcals mitjançant l'aprovació d'una moció. Alhora també volem aconseguir
implicar els diferents agents socials, econòmics, i per això s'organitzarà una Jornada de debat amb
la Universitat de Vic. 

Finalment esperen que ben aviat l'estació de Manlleu torni a estar atesa per personal i que es
pugui avançar en el vell projecte perquè l'Estació de Torelló sigui l'estació de referència de la gent de
La Garrotxa i, per tant, es puguin augmentar el nombre d'usuaris de Vic cap amunt.
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